
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Rijswijk 
Postbus 5305 
2280 HH Rijswijk 
 
Betreft: Verzoek om informatie ex artikel 42 van het Reglement van Orde 
Datum: 2 december 2017 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen dinsdag, 28 november, ontvingen wij het volgende statement van de gemeente Rijswijk: 
“Palestijns congres in Event Plaza gaat niet door. 
Afgelopen weekend vernam de Burgemeester uit de media dat in zalencentrum Event Plaza een 
bijeenkomst van ‘Het comité ter verdediging van Palestijnse gevangenen’ zou worden gehouden. 
Vanaf dat moment heeft de gemeente zich een beeld gevormd van de situatie om te kunnen 
beoordelen of dit een vergunningplichtig evenement betrof en of er maatregelen zouden moeten 
worden getroffen. 
Vanmiddag liet de exploitant van het zalencentrum weten dat het congres geen doorgang zal vinden.” 
 
Tegen Omroep West verklaarde Event Plaza onder druk te zijn gezet door de politie om het 
evenement af te blazen. 
 
GroenLinks heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 
1. Klopt het dat het al drie maanden bekend was bij politie, gemeente en/of burgemeester dat dit 

evenement zou gaan plaatsvinden? En zo ja, welke signalen zijn er sinds de melding van het 
evenement tot afgelopen weekend geweest en welke beslissingen zijn daarop genomen? 

2. Wat was de aanleiding om specifiek afgelopen weekend extra actie te ondernemen? Welke 
signalen van personen of groepen gaven daar aanleiding toe? Graag benoemen welke 
personen/organisaties. 

3. Wat was volgens u de aanleiding van de exploitant om het congres, zo kort voor aanvang van het 
evenement, niet door te laten gaan?  

4. Waren er aanwijzingen voor verstoring van de openbare orde?  
5. Is de burgemeester het met GroenLinks eens dat het enige voorbehoud op de vrijheid van 

meningsuiting, vereniging en vergadering, zoals vastgelegd in de grondwet, is dat er geen 
strafbare feiten gepleegd mogen worden?  

6. Is de burgemeester het met GroenLinks eens dat de mening over de inhoud van wat er wordt 
besproken er niet toe zou mogen doen bij de beoordeling of een evenement plaats mag vinden of 
niet? Zo nee, waarom niet? 

7. Wat zal uw houding zijn naar toekomstige evenementen? 
8. Wij verzoeken u om deze vragen voor 8 december, de datum waarop het evenement had moeten 

beginnen, te beantwoorden. 
 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Marieke Alberts 


